

亚特兰大华人基督教会中文学校 学生守则

ACCC CHINESE SCHOOL STUDENT REGULATION

- 1 星期日下午 1:15pm 准时到教室，并携带课本，及家庭作业。
Students must report to their classroom by 1:15pm on Sunday with textbooks and homework.
- 2 上学时间 1:15-3:00pm (包括课间休息)，未经老师允许，不可擅自离开教会大楼。
When school is in session, leaving the church building without teacher's permission is not allowed, including the break time.
- 3 不可在走廊上喧哗跑步。
Running and raucous behavior in the hallways are prohibited.
- 4 上课期间禁止使用手机，游戏机等电子装置。
Cell phone, video game and other electronic devices are prohibited during class.
- 5 考试作弊绝对禁止。若违反，可导致停学。
Cheating during an exam will not be tolerated. A student found guilty of violation may be subject to possible dismissal from the school.
- 6 学生如缺席，要将缺席的功课补上。
If a student is absent, he or she must make up the homework.
- 7 如果学生期末综合成绩低于 70 分（百分制），任科老师有权利决定该学生是否留级。
If a student's final weighted score is lower than 70 (total 100), the teacher can decide whether the student will move up.

我阅读了以上守则 (I read above Regulations)。

家长签名 (parents sign) _____

学生签名 (Student sign) _____

班级 Class _____

日期 Date _____